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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
PROCES – VERBAL NR.49 
încheiat astăzi, 27 mai 2021, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost conectați pe platforma toți cei 34 
de consilieri județeni, deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
         La începutul ședinței a anunțat că se va abține și nu va participa la vot ca 
urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă dezbaterii – 
domnul consilier județean Manuel Tică la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 134 și la punctul nr. 28 – Hotărârea nr. 135. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua, bine v-am găsit. Stimați colegi, am 
urmărit discuțiile purtate înainte de începerea ședinței legate de această 
suplimentare a ordinii de zi, cu punctul 33, consolidarea capacitații de gestionare 
a crizei sanitare Covid19. Sunt dator cu o precizare, lucrurile sunt foarte grăbite 
pentru că atât Spitalul Orășenesc Carol I Costești cât și Spitalul Vedea sunt 
ultimele intrate în programul Covid. La momentul în care s-au depus 
documentațiile nu erau suport Covid, acum intrând în zona aceasta, încercăm să 
obținem aceste fonduri europene, fără cofinanțare așa cum s-a specificat. Vă 
mulțumesc pentru înțelegere. Începem prin a face prezența. Mînzînă Ion prezent, 
dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Prezent.  
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Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl consilier județean Giuclea George – Dan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 
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Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ivan Marius-Bogdan? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier judetean Dl Postelnicescu Marius Dorel – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier judetean  Sofianu Narcis Ionuț - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Mulțumesc. Stimați colegi, ați luat la cunoștință de 
ordinea de zi, am aici o solicitare a unui domn consilier, îl rog pe dânsul să 
solicite cele înaintate în scris consiliului județean. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu - Vă mulțumesc domnule președinte, 
solicitarea pe care am formulat-o în scris, am prezentat-o și colegilor mei din 
grupul PNL, m-am consultat și cu dumnealor, bănuiesc că este susținută de toți 
colegii,  și vă pot confirma dacă da sau nu, se referă la retragerea de pe ordinea 
de zi a punctului 12 referitor la reorganizarea  Regiei Autonome Județene de 
Drumuri Argeș R.A. Motivele ar fi acelea legate de faptul că spre deosebire de 
alte județe din zona de sud a țării, cel puțin din ce am studiat eu, noi avem cea 
mai extinsă rețea de drumuri județene, sunt necesare lucrări de investiții și 
reparații într-un volum destul de mare, și totodată noi avem cele mai mici alocări 
bugetare și cei mai puțini angajați, inclusiv din punctual de vedere al dotărilor 
angajațilo. Din acest punct de vedere consider că este inoportună la acest 
moment o măsură de excludere a unei părți dintre angajații cu experiență în 
domeniul drumuri și poduri, mai ales în contextul crizei în cadrul firmelor de 
construcții de drumuri și poduri a angajaților. Din acest punct de vedere eu v-am 
atașat în cererea scrisă și v-am prezentat o situatie comparativă cu județul 
Vâlcea unde au peste 230 de angajați din care 200 sunt personal tehnic și de 
producție, adică tehnicieni și muncitori de drumuri și poduri. Din acest punct de 
vedere vă solicităm respectuos să retrageți de pe ordinea de zi și mă angajez să 
depun și un proiect de ordine de zi la domnul secretar, o expunere de motive  
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pentru proiectul de hotărâre, ca să facem o comisie să participe toți colegii sau 
cei care au cât de cât experiență, să vedem ce soluții avem pentru viitor în 
domeniul investițiilor în domeniul drumuri județene și a întreținerii acestora la 
cel de-al doilea punct pe care v-am solicitat să-l retrageți de pe ordinea de zi, 
este vorba de punctul 32, ne referim în special la anexa 4 acolo unde se fac 
propuneri de alocări pentru unitățile administrative teritoriale din județul Argeș 
pentru primarii unde există un dezechilibru vădit între unități administrative ai 
căror primari sunt PNL, mai exact noi am făcut un calcul, raportul dintre 
primarii localităților conduse de primari PSD și primari PNL este 1/3 iar raportul 
alocărilor este 1/10.  Din acest punct de vedere la fel vă solicităm retragerea de 
pe ordinea de zi și o consultare serioasă  cu grupul PNL și de ce nu și cu cei de 
la USR-PLUS. Cam aceste ar fi pe scurt argumentele pentru care v-am solicitat 
respectuos și în scris retragerea punctelor nr. 12 și 32 de pe ordine de zi. Vă 
mulțumesc.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Sofianu, am citit cu mare atenție 
expunerea dumneavoastră din această solicitare, aveți dreptate cu sumele alocate 
prin comparație cu alte județe pentru regiile de drumuri. Dar plecați pe o pistă 
falsă. Județul Argeș este singurul județ din România care are în administrare 9 
spitale, în comparaie cu alte județe, o mare sumă de bani merge către zona 
aceasta a administrării. Să nu credeți cumva că nu ne dorim de fiecare dată să 
alocăm o sumă mai mare. Din pacate, nici alocările bugetare la dispoziția 
Guvernului Romaniei  pentru ceea ce înseamnă TVA de drumuri nu ne ajută, 
față de suma apărută inițial în bugetul consolidat al statului român în dezbatere 
publică, dintr-un condei, ni s-au tăiat 80 de miliarde de lei, suma care ar fi avut 
menirea să crească întreținerea și dezvoltarea retelei de drumuri din județul 
Argeș. Exact cum ați spus avem 1200 de km, exact cum ați spus, obligația ca 
suma alocată pentru reparații, întreținere drumuri, numărul de personal să fie 
mai mic, pentru că am constatat că putem obține rezultate cu un numar de 
personal mai mic, atât productiv cât și personal TESA în condițiile în care avem 
o suma limitată. Această sumă, dacă vom avea posibilitatea să crească într-o 
eventualitate pe care o dorim cu toții a unor alocări suplimentare de la bugetul 
statului, putem trece la cea ce înseamnă noi angajări și așa mai departe, nu 
putem niciodaă compară județele, fiecare își are specificul său. Sigur că da, cea 
mai importantă suma pe care o poate primi regia de drumuri pentru activitatea 
specifică vine din alocațiile de la bugetul de stat, acesta ar fi un motiv pentru 
care nu putem opri lucrurile pe loc. Puteți să faceți orice analiză doriți 
dumneavoastră și puteți să mi demonstrați cum, de la pierderi de 16 miliarde în 
2018 am ajuns la pierderi de 5 miliarde prin achiziționarea de utilaje 
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performante. Lucrul acesta se face treptat, și-l vom face în continuare pentru că 
ne dăm seama că numai așa putem să obținem performanțe în domeniul acesta. 
Referitor la punctul 32, dumneavoastră faceți o analiză a unei situații date, eu 
sper așa cum sunțeți un foarte bun analist  al tuturor evenimentelor care s-au 
petrecut în România ultimilor 2 ani, ați luat la cunoștință și de Hotărârea 
Guvernului nr. 758 din 10.09.2020 privind alocare unor sume din fondul de 
rezervă bugetară aflat la dispoziția guvernului , Hotărârea de Guvern nr. 1044 
din 04.12.2020 privind alocarea unor sume din fondul de rezervă bugetară al 
guvernului și Hotărârea de Guvern nr.1100 din 17.12.2020  privind alocarea 
unor sume din fondul de rezervă și ați fi văzut că raportul acela de care faceți 
dumneavoastră vorbire în județul Argeș era 1/100 în favoarea primarilor de o 
anumită categorie. Am înțeles că cei care conduc destinele țării au luat această 
decizie pentru ai capitaliza, pentru a le da posibilitatea să încheie cu bine anul 
bugetar, mare parte din sumele respective s-au dus totuși în ceea ce înseamnă 
fond de dezvoltare, s-au dus în ceea ce înseamnă excedent la nivelul anului și 
din mesajele pe care le-am avut cu distinși conductori ai partidului 
dumneavoastră, ni se atrage atentia că anumite localități nu au primit sume de 
bani. Așa este, nu putem fi de acord ca să mai alocăm sume pentru dezvoltarea 
unor localități care au excedente de 55 de miliarde la un buget de 43 de miliarde, 
bugetul anului 2020. Ele au suma respectivă, excedentul este mai mare decât 
bugetul consolidat al localității respective. O altă localitate care are un buget de 
18 miliarde la nivelul anului 2020 are un excedent de 42 de miliarde. O 
localitate care are un buget mai mare de la 72 de miliarde, are 55 de miliarde 
exedent. Si exemplele pot continua. Din discuțiile pe care le-am avut cu distinși 
primari ale tuturor formațiunilor politice, pentru că mai sunt primari și de alte 
culori decât ceea ce înseamnă PSD, PNL în județul Argeș, am intervenit acolo 
unde am considerat că trebuie să dăm o mână de ajutor. În consecință sunt 
împotriva propunerii dumneavoastră de retragere de pe ordinea de zi a celor 
două puncte, și v–am spus discutând lucrurile acestea o putem face, nu pe picior, 
trimitându-mi dimineața la ora 10 această solicitare a dumneavoastră că atunci 
ați putut să vă întâlniți. Cu tot respectul pentru dumneavoastră, nu așa putem să 
mergem mai departe și mai mult decât atât, haideți să discutăm ceea ce ne-am 
propus, dacă putem ajuta toate localitățile din județul Argeș, iar eu vă voi face o 
informare pe ultimii 5 ani și veți vedea ce a însemnat PNDL-ul și cofinanțările 
de la consiliul județean pentru toate localitățile județului Argeș, localități care 
anul trecut au primit 10-12 miliarde, sigur că la ora aceasta au primit sume mai 
mici, este și normal să facem lucrul acesta pentru că majoritatea localităților au 
terminat anul având datorii la persoanele cu handicap, datorii la însoțitorii 
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acestora și atunci ei ce să facă, să stea și să-și consume întreaga sumă numai și  
numai pe lucrurile acestea ? Lucrul pe care guvernul dumneavoastră l-a rezolvat 
pentru localitățile de o anumită culoare. Supun la vot ordinea de zi, cine este de 
acord cu ordinea de zi stabilită inclusiv cu completarea punctului 33? Voturi 
împotrivă? Sofianu este împotrivă, dl David, dl Bărbuceanu, dl Popa, dl Tică, dl 
Postelnicescu, dl Deaconescu.  

Dl consilier județean Ion Iana – Grupul PNL este împotrivă.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Grupul PNL este împotriva ordinii de zi.  

Dl consilier județean George Dan Giuclea – Construirea unui drum se face 
numai cu utilaje și cu cât mai puțini oameni, trebuie investiți în utilaje, am 
înțeles că sunt 4 basculante si un greder. Ar trebui modernizată și restructurată 
din temelii această regie de drumuri. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc, domnule Giuclea, asta este și 
intenția noastră. Am acționat și am achiziționat acum doi ani un finisor, ne dăm 
seama că oricum perioada aceea în care 10 oameni cu un târnacop ce rezolvau o 
groapă a trecut. Daca vrem să fim contructivi trebuie să gândim soluțiile prin 
care să putem să obținem aceste utilaje. Vă mulțumesc mult. Intrăm în ordinea 
de zi. 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 12.04.2021.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.     

    

   - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 19.04.2021.  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
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     Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.        

                          

- III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 26.04.2021.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

     Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.        

                          

- IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi –  Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 11.05.2021. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

     Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.        

                          

                                                   - V - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii ale Spitalului Orăşenesc „Regele 
Carol I” Costeşti.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 112. 
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                                                   - VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului Orășenesc 
,,Regele Carol I Costești”.- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 113. 
 

 
- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Unității de Asistență Medico-
Socială Rucăr.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 3 voturi 
,,împotrivă”( domnii consilier județeni Dumitru Grecu, Marius Ivan Bogdan și 
Narcis-Ionuț Sofianu ). 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 114. 

                                  

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Unității de Asistență 
Medico-Socială Rucăr.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 3 voturi 
,,împotrivă”.( domnii consilier județeni Dumitru Grecu, Marius Ivan Bogdan și 
Narcis-Ionuț Sofianu ). 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 115. 
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                                                   - IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 116. 
 

Dl consilier județean Dumitru Grecu– Tot ce ține de aceste unități în general. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Grecu, nu mai reluăm, încă o dată vă 
spun, vă așteptăm cu plăcere pentru  un proiect de hotărâre pentru stabilirea unei 
comisii iar eu vă voi propune pe dumneavoastră ca  președinte pentru analizarea 
activității unităților medico-sociale din Județul Argeș. 
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Vă mulțumesc, vă promit că în maxim 
două săptămâni sunt la dumneavoastră și mă bucur că ați înțeles despre ce este 
vorba. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Atât timp cât vom găsi posibilitatea reduceri 
cheltuielilor în orice unitate din cadrul consiliului județean, sunt de partea 
dumneavoastră. 

 
 

                                                   - X  - 

 
       Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Argeș  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 
       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

    Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

        S-a adoptat Hotărârea nr. 117. 
 

 

 

 



11 

 

                                                  - XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Teatrului ”Al. Davila” Pitești.   - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 118. 

 

                                                   - XII  - 

 
       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
reorganizarea Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeş R.A. și aprobarea 
Organigramei, Statului de Funcţii și a Regulamentului de Organizare și 
funcționare ale acesteia.     - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

         Discuții?  
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Domnule Președinte, noi am avut 
niște discuții în comisie, pe mine și pe dl Grecu nu ne-a convins deloc spusele 
doamnei director, mai ales că atunci când au fost problemele de care amintiți și 
dumneavoastră, tot dumneaei era la conducere, de aceea noi la toate punctele cu 
Regia de Drumuri o să ne abținem. Vă mulțumesc. 
Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – La fel și grupul consilierilor 
USR-PLUS. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Faptul că la momentul la care au apărut problemele 
tot dânsa conducea, nu este un argument, că la un moment dat nu a mai fost 
dânsa, postul a fost la concurs și din păcate doar dânsa s-a prezentat, așa că 
argumentul că a mai fost o dată, știți cum e. Dacă ne mai uităm la guverne, unii 
au mai fost de două ori și tot acolo suntem. 
Dl consilier  județean Aurel Iacșa – Dacă colegii noștri care sunt împotrivă sau 
se abțin la acest punct ar studia istoricul din ultimii ani, ar observa că deja se 
îndreaptă spre drumul bun și cred eu că reducând aceste cheltuieli va fi pe 0 și 
va fi pe profit în continuare. Mulțumesc.  
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule coleg, dacă 
mergem pe 0 haideți să o desființăm astăzi. 
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Dl consilier  judetean Aurel Iacșa – Ajungem pe 0 și mergem spre profit. 
Dumneavoastră știți foarte bine că sunteți specialist. 
Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Problema e că mergem pe 0 pe 
hârtie dar în teren rezultatele tot tind spre 0 pentru că contabil suntem pe 0 dar 
rezultatele pe care le avem pe drumurile județene le vedem cu toții. Trebuie să 
evoluam, nu să mergem la 0. 
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Diferența dintre un SRL privat și o 
regie autonomă sau o societate pe acțiuni care desfășoară în principal o activitate 
de deservire a unui serviciu public, este că la regia autonomă scopul nu este 
obținerea de profit. Profitul contabil în cazul unor astfel de structuri comerciale 
este dat de diferența clară dintre venituri și cheltuieli. Pierderea apare când 
veniturile asigurate de finanțator sunt mai mici decât cheltuielile pe care poate să 
le facă această structură. Drumurile județene sunt într-o stare foarte proastă, 
avem cea mai extinsă rețea din sudul țării, avem cele mai proaste dotări, astăzi 
dacă ați citit cu atenție raportul anexat proiectului de hotărâre votăm inclusiv 
desființarea a două dintre cele 6 districte și vom ajunge la situația în care vom fi 
singul județ care nu o să poată facă față nici măcar la lucrări de întreținere 
minime. Procedurile vor consta în achiziția de servicii private care vor trebui 
plătite la fel sau mai mult decat în cazul propriei structuri. Suntem singurul 
județ, cel puțin din sudul țării, care nu asigură o finanțare minimă la societatea 
care se ocupă de administrarea drumurilor județene. Trebuie luate măsuri de 
urgență, suntem într-o situație gravă și îi rog pe cei care vor să mă contrazică, 
mi-aș dori să le spun că nu am dreptate dar să putem să mergem pe toate 
drumurile din Argeș. Unele sunt într-o stare extreme de proastă. 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Domnule Sofianu sunt întru totul de acord cu 
dumneavoastră, încă o dată reiau tema, din păcate când sumele alocate de la 
bugetul statului indiferent de guvern, nu ține cont de lucrul de tipul acesta  pe 
care dumnevoastra l-ați adus în discuție, poate ar fi bine ca fiind mai apropiat de 
unii conducători efemeri să discutați această problemă. Consiliul Judeten Argeș 
este consiliul județean, poate ați analizat zona de sud, care are în derulare doua 
proiecte europene pe drumuri județene. De asemenea are încă un proiect 
european pe care dumneavoastra l-ați votat și vă mulțumesc, sunt 80 de milioane 
de euro, încercăm să compensăm lucrul pe care nu-l putem rezolva din bugetul 
consiliului județean prin proiectele europene. Și aici avem o problemă, ne lovim 
de cofinanțare dar este o discuție prea lungă. Un lucru pozitiv este că la 
momentul acesta Ministerul Dezvoltării ne-a solicitat sumele de cofinanțare 
pentru a ne ajuta să obținem un împrumut din trezorerie, lucru pozitiv dacă se va 
materializa și atunci vom fi cu toții fericiți. Tot timpul va fi problema aceasta. 
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Numărul de km este unul care, într-adevăr ne situează pe pozițiile 2-3 în 
România, nu numai pe sud și 270 de km de întreținut mai puțini față de județul 
la care făceați vorbire înseamnă enorm.  
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Înseamnă enorm dar ei dau bani 
mai mulți iar la uilaje sunt la o diferență de la cer la pământ față de noi. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Pentru că au făcut lucrul acesta mai din timp, asta 
da, o recunoaștem cu toții. 
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu  - Și mențin un număr de 200 de 
angajați efectiv care lucrează față de TESA.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Dacă și noi luăm niște măsuri, câte spitale are 
regia? 
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Domnule Președinte, să vă spun 
sincer, nu m-a interesat. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Ar trebui să vă intereseze. 
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu - O să vorbim și despre spitale. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – O să vorbim și depre spitale și despre unitățile 
culturale din județ, despre ce vreți când aveți disponibilitate, vă aștept. 
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Analize comparative. 
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Domnule Președinte, așa cum știți de 
altfel de fiecare dată am ridicat probleme vis-à-vis de regia de drumuri și de data 
aceasta mi se pare că hotărârea aceasta este extrem de inoportună pentru că sunt 
două măsuri radicale, este vorba de disponibilizarea a 30% din personalul regiei, 
ceea ce mi se pare extrem de mult și nu știu cum dumneavoastră ca social 
democrat sunteți de acord cu disponibilizarea unor oameni în condițiile în care 
întreaga țară se confrunta cu o criza acută de forță de muncă. Astăzi îi dăm afară 
și mâine când o să avem nevoie nu o sa îi mai găsim. Acesta este un aspect. Al 
doilea, desființăm două secții, două districte ale acestei regii ceea ce iarăși este, 
cred eu, o eroare foarte mare. Revin cu rugămintea de a reanaliza aceasta soluție 
de eficientizare a activității. Pană la urmă nu asta este cel mai important cât mai 
ales că obiectivul este întreținerea drumurilor județene, ori noi avem probleme 
mari, și distanța foarte lunga a acestor drumuri și faptul că foarte multe sunt într-
o situație foarte proastă. În aceste condiții noi dăm de lucru unor firme private. 
Mai mult decât atât în statutul regiei autonome există peste 20 de obiecte 
secundare de activitate care ar putea fi luate în analiza și acei oameni ar putea să 
treaca în alte activități pentru că soluția nu este numai reducerea cheltuielilor ci 
creșterea volumul de activitate, la punctele ulterioare o să vedeți că avem o 
propunere de scadere a veniturilor regiei in acest an, ceea ce nu mi se pare 
normal. Eu vorbesc ca un om de afaceri care vine din privat. Mulțumesc. 
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Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Este vorba de punctul 25. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Mulțumesc. Cine este împotrivă? Am lăsat lucrurile 
să meargă la punctul acesta, 12, ne vom învârti tot timpul în cerc, domnule 
Grecu, atât timp cât putem rezolva ceea ce dumneavoastră considerați 
întreținerea în limita bugetului pe care îl avem la dispoziție, o vom face. Despre 
social democrația mea putem discuta când vreți dumneavoastă. Și dacă într-
adevăr sunt atât de căutați pe piața forței de muncă, fiți convinși că nu am 
conștiință încărcată că într-adevăr disponibilizăm acești oameni pentru că își vor 
găsi foarte repede locuri de muncă. Voturi împotrivă?  
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Grupul PNL. 
Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță  - Și grupul USR-PLUS se 
abține. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Și grupul Pro-România se abține. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Cu majoritate simplă proiectul a trecut. 
 
  Proiectul de hotărâre a fost votat cu 18 de voturi ,,pentru” și 17 voturi 
,,împotrivă” (Grupul PNL, Gupul USR-PLUS, Grupul Pro-România) . 

        S-a adoptat Hotărârea nr. 119. 

 

                                                   - XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui Acord de Asociere între Județul Argeș și Asociația Club Sportiv 
DTO Rally pe anul 2021.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții?  

Dl Președinte Ion Mînzînă – La comisia K5 s-a făcut amendamentul de 
eliminare a celor doup paragrafe din articolul 7 din acordul de asociere 
privind punerea la dispoziție a sălii de ședințe a consiliului județean pentru 
realizarea centrului de comanda al evenimentului deoarece în acea perioadă 
se va desfășura a doua etapă a maratonului vaccinarii. Stimați colegi, 
încercam să dăm o mână de ajutor în condițiile date. Propun votarea cu acest 
amendament. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 120. 
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                                                   - XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a activității de 
voluntariat în cadrul Consiliului Județean Argeș și a instituțiilor publice din 
subordine. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții?  
 
Dl consilier județean Marius Bogdan–Ivan – Domnule Președinte, am discutat și 
în comisie, domnul vicepreședinte Bughiu a fost de acord, nu acum dar cu 
proximă ocazie o să facem un amendament la aceasta hotărâre de consiliu în 
sensul organizării unor internship-uri sau primiri unor voluntari inclusiv din 
zona gimnaziului și inclusiv sub vârsta de 18 ani cu acordul părinților în cadrul 
consiliului județean și în cadrul instituțiilor subordonate. Mulțumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Mulțumesc. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc. 
  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.        

      S-a adoptat Hotărârea nr. 121. 
 

                                                   - XV  - 

 
       Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
acordarea pachetului de rechizite școlare “Primul Ghiozdan” pentru elevii 
înscriși în clasa pregătitoare în anul şcolar 2021 – 2022 la unitățile de 
învățământ din mediul rural, din județul Argeș.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

        Discuții?  
 
Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Domnule Președinte, am făcut un 
calcul la ce conține acest pachet și din ce am văzut ce conține acel ghiozdan 
valorează în jur de 30 de lei, să înțelegem că vor fi ghiozdane de 100 de lei. Nu 
am văzut scrisă valoarea produselor respective, mi se par un pic exagerate.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule consilier, vom lua oferta cea mai bună, 
normal. 
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Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Da, bine. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Și valoarea va fi mult mai mare, să mergeti la orice 
hypermarket și veti constata că nu vrem să ne prezentăm cu un ghiozdănel de 
mâna a treia și două caiete. 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Este de 130 de lei, nu de 30. 
Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Eu am spus ce conține 
ghiozdanul, nu pachetul integral. Și dacă e să luăm la bani marunți, mi se pare 
destul de sărăcuț. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă aștept și vă arăt. 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu –Domnule Președinte, aceste 
lucruri le-am spus în comisie, are dreptate colegul meu, dacă ne referim la 
mediul rural, unde sunt copii săraci și luăm la clasa pregătitoare ghiozdane 
ieftine, nici în clasa 1, 2 ,3 4, ei nu o să aibă ghiozdane. Mai bine investim într-
un ghiozdan mai solid că rechizitele sunt consumabile acum, ca sa aibă elevul 2-
3 ani  ghiozdanul respectiv. 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Este un ghiozdan de calitate și știți 
cum e, ghiozdanul nu se schimbă în fiecare an. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Va dura 4 ani domnule Postelnicescu, voturi 
împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 
 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 122. 
 

                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea majorării cu 50% a cuantumului sumelor aferente drepturilor la hrană, 
îmbrăcăminte, încălțăminte, materiale igienico-sanitare, rechizite/ manuale, 
jucării, transport, materiale cultural-sportive, precum și sume de bani pentru 
nevoi personale pentru beneficiarii prevăzuți la art.129 alin (3) din Legea 
272/2004, înscriși în unitățile de învățământ special din subordinea Consiliului 
Județean Argeș. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 123. 
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                                                  - XVII - 

 
       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului Județean de Gestionare a Deșeurilor în Județul Argeș, pentru 
perioada 2021-2025.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 124. 

 

- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Mioveni pentru 
aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasarea 
construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de 
interes local. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 125. 

                                    

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea achiziționării unor servicii de asistență juridică pentru consultanță, 
asistare și reprezentare în fața instanțelor de judecată în care Muzeul Viticulturii 
și Pomiculturii Golești este parte.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Avem un amendament al comisiei K5 care a propus completarea titlului și 
a art. 1 cu sintagma “pentru anul 2021”. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc. 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 126. 
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- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
trecerea unor părţi din imobilele terenuri şi construcţii aferente drumurilor 
județene D.J. 704 H și D.J. 703 I din domeniul public al Judeţului Argeş în 
domeniul public al Statului Român - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 127. 

 

- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi –Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Consiliului Local al Comunei Cuca, a unui tronson din 
drumul județean DJ 678 E, de la km 0+014 la km 1+200, în vederea reabilitării 
sau modernizării acestuia. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 128. 

 

- XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea asocierii între U.A.T. Județul Argeș, Regia Autonomă Județeană de 
Drumuri Argeș R.A. și S.C. OMNIUM DISTRIBUTION SRL în vederea 
finanţării şi executării de către S.C. OMNIUM DISTRIBUTION SRL a lucrării 
“Reparație temporară pod situat pe drumul județean DJ 704I Arefu (DN7C) - 
Lac Vidraru - Cumpăna (DN7C) la km 19+949”- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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    S-a adoptat Hotărârea nr. 129. 

 

- XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi –Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
80/12.04.2021 privind asocierea la constituirea”ASOCIAȚIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ PENTRU TRANSPORT PUBLIC 
PITEȘTI”.- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? 
 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, la 
comisie am avut un amendament și dna Stoenescu a promis că mi-l transmite. 
Fiind președinte al consiliului județean și având aceste UAT-uri, cred că era bine 
ca dumneavoastră să fiți președinte și dl Gențea vicepreședinte, și mai ales că o 
sa mai intre în aceasta asociație și celelalte 3 localități limitrofe Piteștiului.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Mulțumesc pentru încrederea acordată. Trebuie sa 
vedem și cine duce greul unei aceste asocieri, pentru a te pune acolo doar pentru 
situația de a fi conducător de dragul de a scrie pe ușa că sunt președinte, haideți 
să gândim ce putem, face noi decât de funcțiile pe care le  deține efemer. 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Știți conflictul din 
septembrie 2019 dintre Pitești și localitățile limitrofe, cu intratul acestor 
microbuze cu elevi din oraș sau limitarea lor. 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Știu domnule Postelnicescu, și tocmai de aceea 
dând posibilitatea consiliului local să coordoneze această asociere 
intercomunitară, sigur că discuțiile se vor purta acolo în termeni unde fiecare 
parte să fie avantajată. Implicarea consiliului județean nu este una de importanță 
majoră, dar eu încă o dată vă mulțumesc pentru încrederea pe care mi-o acordați. 
Rămân la punctul meu de vedere că sunt onorat de propunerea dumneavoastră 
dar propun votarea în forma în care a fost discutată la comisii. Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc.  
 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 130. 
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- XXIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
117/30.04.2021 privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se 
vor aplica începând cu anul fiscal 2021. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 131. 

 

- XXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situațiilor financiare anuale ale Regiei Autonome Județene de 
Drumuri Argeș R.A. la 31.12.2020. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat cu 18 de voturi ,,pentru” și 17 voturi 
,,împotrivă” (Grupul PNL, Gupul USR-PLUS, Grupul Pro-România) .                                

    S-a adoptat Hotărârea nr. 132. 

 

- XXVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al Regiei Autonome Județene de 
Drumuri Argeș R.A. pe anul 2021. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat cu 18 de voturi ,,pentru” și 17 voturi 
,,împotrivă” (Grupul PNL, Gupul USR-PLUS, Grupul Pro-România) . 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 133. 
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- XXVII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi –Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situațiilor financiare anuale ale Regiei de Administrare a Domeniului 
Public și Privat al Județului Argeș R.A. la 31.12.2020. - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 134. 

- XXVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al Regiei de Administrare a 
Domeniului Public și Privat al Județului Argeș R.A. pe anul 2021. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 135. 

- XXIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situațiilor financiare anuale ale S.C. JUD PAZĂ ȘI ORDINE ARGEȘ 
S.R.L. pe anul 2020. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 136. 

- XXX  - 

       Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. JUD PAZĂ ȘI ORDINE 
ARGEȘ S.R.L., pe anul 2021. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   
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        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 137. 

- XXXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi –Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Societății de Administrare și 
Exploatare a Patrimoniului și Serviciilor de Utilități Publice Argeș S.A. pe anul 
2021. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 138. 

- XXXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2021.- 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții?  
 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, haideți 
să anulăm art. 5, doar cu anexa 4, să-l mai discutăm și trece restul bugetului. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Postelnicescu, s-a discutat la început, 
putem să discutăm orice în interiorul soluțiilor și vă pot pune la dispoziție toate 
sumele repartizate în 04.12.2020, 17.12.2020, 10.09.2020, 20.08.2020 și veți 
vedea ce n-ați mai văzut, raport 1/100. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Domnule Președinte, știți ce n-
am înțeles eu? Câți sunt pentru la acest punct. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Grupul PSD este pentru, este normal să fie pentru. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Vă mulțumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnul Grecu vă abțineți la acest punct? 



23 

 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Nu, nu, domnule președinte. 
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Domnule Președinte  suntem 
pentru. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc.  
 
     Proiectul de hotărâre a fost votat cu 20 de voturi ,,pentru” și 15 voturi 
,,împotrivă” (Grupul PNL, Gupul USR-PLUS ). 
 

S-a adoptat Hotărârea nr. 139. 

 

- XXXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXIII al ordinii de zi –Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului cu titlul „Consolidarea capacității de gestionare a crizei 
sanitare COVID-19 în cadrul Spitalului Orășenesc Regele Carol I Costești”.- Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 140. 

        Şedinţa s-a încheiat la ora 13.00 

 

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


